
 
 
 
 
 

Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders 

Rotterdam, 02 mei 2025 
 
 

Schriftelijke vragen aan het college 
 
Betreft: Minder financiële middelen voor Prestatie010 
 
 
Geacht college, 
 
Prestatie010 is een samenwerkingsverband van diverse Rotterdamse organisaties dat zich 
richt op het ondersteunen van mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Via intensieve 
begeleiding, scholingstrajecten en werkervaringsplekken helpt Prestatie010 deelnemers om 
vaardigheden te ontwikkelen en om duurzaam toe te treden tot de arbeidsmarkt. Het 
programma is essentieel voor Rotterdammers die anders moeilijk aan het werk komen, zoals 
langdurig werklozen en mensen met een arbeidsbeperking.  
 
Onze fractie ontvangt signalen dat er op korte termijn afgeschaald wordt in Prestatie010 en 
dat er minder financiële middelen beschikbaar zullen zijn. Wij maken ons hier grote zorgen 
over. Dit heeft namelijk niet alleen gevolgen voor de doelstellingen en targets binnen 
Prestatie010, maar treft vooral de mensen die baat hebben bij de verschillende manieren van 
ondersteuning. Het gevolg kan namelijk zijn dat er minder mensen geactiveerd zullen worden 
richting de arbeidsmarkt, en dat zij niet meer gesproken of gezien zullen worden op reguliere 
basis. 
 
Wij hebben daarom de volgende vragen voor het college.  
 
Vraag 1: 

Kan het college bevestigen dat er bezuinigingen worden doorgevoerd op het programma 
Prestatie010? Zo ja, wat is de omvang van deze bezuinigingen (in euro’s en in percentage) en 
vanaf wanneer wordt dit doorgevoerd? 
 
De gemeente krijgt BUIG-budget: Bundeling Uitkeringen Inkomensvoorziening Gemeenten 
van het Rijk. Dit is op grond van de Participatiewet en is bedoeld voor het verstrekken van 
uitkeringen en loonkostensubsidies. 
Vraag 2: 



Wat is de reden van de verminderde financiële middelen voor Prestatie010? In hoeverre komt 
dit door een verminderd BUIG-budget? 
 
Vraag 3: 

Indien van toepassing: waar worden de budgetten, die eerst bedoeld waren voor de 
uitvoering van Prestatie010, ondergebracht? 
 
Vraag 4: 
In hoeverre is er contact met het Rijk en wordt er gepleit voor het behoud van de huidige 
budgetten? 
 
Vraag 5: 

Hoeveel deelnemers maken momenteel gebruik van Prestatie010 en hoeveel mensen 
verwacht het college straks niet meer te kunnen helpen als gevolg van de nieuwe financiële 
situatie? 
 
Prestatie 010 werd door de welzijnsorganisaties ook ondersteund in het activeren van 
mensen. Zij hebben KPI’s in hun opdracht staan die gebaseerd waren op de werkwijzen voor 
de nieuwe financiële situatie. Door de verandering wordt het halen van deze doelen erg lastig 
gemaakt. 
Vraag 6: 

Welke gevolgen heeft dit voor hun positie bij toekomstige aanbestedingen, waarbij juist op 
deze resultaten wordt beoordeeld? 
 
In de praktijk wordt nu gewerkt met vijf sporen, die elk een verschillende mate van 
begeleiding bieden. Spoor 1 richt zich op actieve benadering en intensieve begeleiding, terwijl 
bij Spoor 4 en 5 de intensiteit van contactmomenten sterk afneemt of alleen reactief is. In 
deze sporen zitten ongeveer 16.000 van de meest kwetsbare Rotterdammers. De Volt fractie 
maakt zich zorgen dat door de verminderde financiële middelen juist de mensen in Spoor 4 en 
5 verder uit beeld raken.  
Deze werkwijze is relatief recent ingevoerd. 
Vraag 7: 
In hoeverre was de introductie van deze nieuwe werkwijze een voorbode voor de 
aankomende bezuiniging?  
 
Vraag 8: 
Welke effecten verwacht het college van de bezuinigingen op de ondersteuning van mensen 
in Spoor 4 en 5? Hoe wordt voorkomen dat deze groep definitief uit beeld verdwijnt? 
 
Een ongewenst bijeffect  van de verminderde financiële middelen en de werkwijze kan zijn dat 
deelnemers van Prestatie010 zelf zullen aandringen op Spoor 5. Op deze manier zijn de 
verplichtingen minder zwaar en zijn de contactmomenten sporadisch. Dit kan niet voor 
iedereen even gunstig zijn. 
Vraag 9: 



Hoe wordt, met een verminderde (financiële) capaciteit, voorkomen dat mensen vrijwillig 
maar onterecht in Spoor 5 terechtkomen? 
 
Vraag 10: 
Met beperkte financiële middelen moet er binnen de uitvoering van de Participatiewet 
geprioriteerd worden. Het afschalen van Prestatie010 kan een gevolg zijn van een 
verminderde prioriteit. Hoe reflecteert het college hier op?  
 
 
 

 

Tim Kind 
Volt Rotterdam 

 


